
Rada školy pri ZŠ s MŠ Kapušany, Hlavná 367/7, 08212 Kapušany 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Kapušany 

konaného dňa 22.01.2020 (streda) o 16. 00 hod. v priestoroch 9. A triedy ZŠ s MŠ 

 

 Prítomní (podľa prezenčnej listiny):  

1.  Mgr. Lenka Smetanková 

2. Zlata Hudáková 

3. MUDr. Zuzana Kohániová 

4. Božena Kováčová 

5. Mgr. Zuzana Kurtyová 

6. Mgr. Lívia Lešková 

7. Ľubomír Marcin 

8. PaedDr. Katarína Bačová 

 

Ospravedlnení: RNDr. Pavol Petrovský, Mgr. Beáta Ignatová, Jozef Bača 

Prítomná prizvaná: Mgr. Janka Šimová – riaditeľka ZŠ s MŠ Kapušany 

Za zapisovateľku bola určená PaedDr. Katarína Bačová. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie účelu zbierky 2% z daní za rok 2019  

3. Voľba predsedu RŠ 

4. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020 

5. Výročná správa Rady školy za rok 2019 

6. Úprava rozpočtu za rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 4. k 28.12.2019 

7. Školský poriadok Materskej školy 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

 

 

Ad1. Otvorenie 



 Zasadnutie Rady školy otvorila a prítomných členov privítala Mgr. Lenka 

Smetanková, podpredsedníčka Rady školy. Ďalej prítomných informovala, že podľa Štatútu 

Rady školy členstvo v  rade školy zaniká, ak zástupca pedagogických, alebo nepedagogických 

zamestnancov prestane byť zamestnancom školy. Vzhľadom k tomu, že Mgr. Lukáš Prusák 

rozviazal pracovný pomer v ZŠ s MŠ nastupuje náhradník, ktorý sa umiestnil bezprostredne 

za zvoleným členom rady školy (podľa počtu získaných hlasov pri voľbách), teda PaedDr. 

Katarína Bačová. 

 P. Smetanková oboznámila prítomných s programom, ktorým sa Rada školy bude zaoberať.  

 

Ad2. Určenie účelu zbierky 2% z daní za rok 2019  

 Mgr. Smetanková informovala o tom, že od r. 2006 existuje občianske združenie 

DiKapy, ktoré bude len premenované na OZ Kapyško, aby sa mohli využívať pre účely ZŠ 

s MŠ finančné prostriedky z vyzbieraných 2% daní občanov. P. Smetankovej boli doručené 

návrhy na využitie týchto finančných prostriedkov takto:  

1. Florbalové mantinely 

2. návrh od p. M. Majirskej: - uzatvorenie terás v priestoroch MŠ kvetináčmi 

             - nová herná zostava v priestoroch pred budovou MŠ 

             - premena „chalúpky“ v parku na „ekoučebňu“ pre žiakov ZŠ 

            - minilanový park, workoutové posilňovacie prvky 

3. návrh od p. riaditeľky Mgr. Janky Šimovej – v areáli školy, oproti „Človeče nehnevaj sa“ 

by mohli byť umiestnené „Saganove“ stroje – (kamerový systém proti vandalizmu) 

4. návrh od p. riaditeľky Mgr. Janky Šimovej – športová plocha pri tenisovom ihrisku v parku 

5. návrh Mgr. Leškovej – lavičky do chodby MŠ na prezúvanie detí, popr. nové skrinky pri 

vstupe v MŠ len na topánky detí 

6. návrh Mgr. Leškovej – oplotenie areálu ZŠ s MŠ Kapušany, čím by sa zamedzilo vstupu 

a prejazdu áut z bezpečnostných dôvodov. Vstup by bol povolený len zamestnancom ZŠ s MŠ 

Kapušany. K tomuto návrhu sa priklonila aj p. riaditeľka. P. Marcin navrhol zamedziť vstup 

závorou, pričom zamestnanci by vstupovali na zamestnaneckú kartu. Potrebné je nájsť 

najvhodnejšie riešenie problému v spolupráci s OcÚ v Kapušanoch. 

Z viacerých návrhov sa väčšina prikláňa k využitiu financií na športové účely, teda 

posilňovacie „Saganove“ stroje. Závisí to aj od výšky vyzbieraných finančných prostriedkov. 

P. Smetanková ochotne vytvorí plagát s návrhom, ktorý bude zverejnený na obecnej 

a školskej stránke. 

 



Ad3. Voľba predsedu RŠ 

 P. Smetanková dala návrh, aby sa novým predsedom Rady školy stala p. Bačová. 

Prítomní aj oslovená súhlasili. Za verejnú voľbu boli všetci prítomní. P. Smetanková dala 

hlasovať o novom predsedovi Rady školy. Hlasovaním za novú predsedníčku Rady školy bola 

zvolená PaedDr. Katarína Bačová s počtom hlasov 7. Jeden sa zdržal hlasovania.L 

 

Ad4. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2020 

 Vzhľadom k tomu, že obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch  prednieslo požiadavku, 

aby zasadnutia Rady školy boli pred zasadnutiami obecného zastupiteľstva, p. Smetanková 

predniesla návrh, plán zasadnutí: 

Plán zasadnutí Rady školy ZŠ s MŠ na rok 2020 - návrh 

1. 22.január 2020  ob.zastupiteľstvo (24.01.2020) 

2. 25.marec 2020  ob.zastupiteľstvo (27.03.2020) 

3. 17.jún.2020   ob.zastupiteľstvo (19.06.2020) 

4. 16.9.2020   ob.zastupiteľstvo (18.09.2020) 

5. 11.11.2020   ob.zastupiteľstvo (13.11.2020) 

6. 9.12.2020   ob.zastupiteľstvo (11.12.2020) 

  

Prítomní  po vzájomnej dohode hlasovaním schválili 4 plánované zasadnutia – 22. január, 17. 

jún, 16. september  a 9. december 2020. Za plán so štyrmi plánovanými zasadnutiami bolo 

všetkých 8 členov, pričom termín mimoriadneho zasadnutia po dohode je možné stanoviť 

podľa potreby. 

 

Ad5. Výročná správa Rady školy za rok 2019 

 Na základe hlasovania – 8 za - výročnú správu za rok 2019 spracuje p. Smetanková 

a na najbližšom stretnutí prednesie. 

 

Ad6. Úprava rozpočtu za rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 4. k 28.12.2019 

 Pani Božena Kováčová prítomných informovala o úprave rozpočtu s odkazom na 

Dôvodovú správu k Rozpočtovému opatreniu č.4/2019, ktorá je prílohou zápisnice. 

Ad.7 Školský poriadok MŠ 



 P. riaditeľka Mgr. Janka Šimová stručne oboznámila prítomných s novým, 

prepracovaným školským poriadkom MŠ, ktorý spracovala zástupkyňa pre MŠ Mgr. Mária 

Luterančíková. Zverejnený bude na webstránke ZŠ s MŠ Kapušany. 

Uznesenie: Členovia Rady školy pri ZŠ s MŠ Kapušany berú na vedomie schválenie 

prepracovaného školského poriadku pre MŠ. 

 

Ad.8 Rôzne 

 Mgr. Janka Šimová informovala, že vedúca ŠJ p. Kostrábová (dlhodobo PN a odchod 

do dôchodku) je nahradená novou p. Onofrejovou. 

Ďalej informovala, že zápis do 1. ročníka bude v dňoch 6.4 – 7.4.2020 a v termíne od 31.4 – 

30.5.2020 bude prebiehať zápis do MŠ. 

P. Prevužňaková pre školu zabezpečila 15 ks PC ako dar z nemenovanej počítačovej firmy. 

P. Kurtyová podotkla, že v súčasnosti v MŠ neprebieha výučba náboženstva tak ako 

v minulom školskom roku, keďže p. uč., ktorá ho vyučovala odišla na MD. Tá však mala 

povolenie od p. farára. Preto dala návrh, aby sa naďalej vyučovalo náboženstvo. K tomu sa 

vyjadrila p. riaditeľka, že IŠVP a IŠkVP to neumožňuje. Výučba náboženstva v MŠ 

v budúcnosti  je možná len ako záujmový útvar a vyučovanie náboženstva je možné len 

odborným pedagógom. 

P. Marcin poukázal na rozhádzané vetrovky a tašky v ŠJ. Všimol si to pri čakaní na dcéru. P. 

riaditeľka vysvetlila, že žiaci sú pedagogickým dozorom v priestoroch ŠJ pravidelne 

upozornení na to, aby si vetrovky zavesili na vešiaky, ktorých je dostatok. Problém nie je 

v nedostatku vešiakov a miesta na ne, ale v nedisciplinovanosti žiakov a nevážení si vlastných 

vecí. 

P. Smetanková  vyzdvihla a pochválila prácu zastupujúceho p. školníka, p. Hudáka, pretože 

počula viaceré pozitívne ohlasy od rodičov. 

P. riaditeľka ďalej informovala o potrebe pedagogického zamestnanca na pozíciu učiteľa 

informatiky a matematiky. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad9 Záver 

 Podpredsedníčka Rady školy pre ZŠ s MŠ Kapušany Mgr. Lenka Smetanková 

ukončila diskusiu a poďakovala sa prítomným členom za účasť. 

 

  

Zapísala: PaedDr. Katarína Bačová    PaedDr. Katarína Bačová 

V Kapušanoch dňa 1.2.2020      predsedníčka 


